
 

 

Aan het college van B&W Almelo 

Per mail: bestuurssecretariaat@almelo.nl. 

 

Almelo, 16 december 2018 

 

Betreft: Ontwikkeling Gravenloo 

 

Geacht college, 

 

De heer Hümmels heeft onlangs een vraag gesteld over de gang van zaken rondom de ontwikkeling 

Gravenloo. U schrijft in antwoord op zijn e-mail dat u nog in gesprek bent met de initiatiefnemer en 

de bewoners. Wij hebben echter gehoord dat het college heeft besloten niet met de plannen in deze 

vorm akkoord te gaan. Daarmee lijkt realisatie van Gravenloo ver weg. Wij hebben daarover de 

volgende vragen: 

 

1. Heeft het college inderdaad besloten om niet akkoord te gaan met het plan Gravenloo? Zo ja, 

wat is daarvan de reden? 

2. In een raadsbrief van 10 februari 2015 schreef het college: “Kortom, een naar onze mening 

positieve ontwikkeling voor de stad Almelo”.  Ook schreef het college dat de procedure voor 

wijziging van het bestemmingsplan wilde starten. Wat is er sinds die raadsbrief veranderd 

waardoor het college nu niet meer achter die ontwikkeling staat? 

3. Het is inmiddels bijna tien jaar geleden dat het college aankondigde dat het deze plek nieuw 

wilde inrichten als recreatiegebied (resort). Bent u het met ons eens dat het teleurstellend is 

dat er nu nog geen begin van een ontwikkeling is? Wat gaat u doen om alsnog een 

ontwikkeling op deze plek mogelijk te maken? Bent u bereid om met de initiatiefnemers en 

de bewoners in gesprek te gaan om te bekijken welke ontwikkelingen naar uw mening wel 

mogelijk zijn? 

Hartelijke groet, 

Namens de D66-fractie 

mailto:bestuurssecretariaat@almelo.nl

